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Protokół Nr XXXII/2018 
z XXXII sesji VII kadencji Rady Gminy Fabianki 

w dniu 25 kwietnia 2018 roku 
 

 Sesja Rady Gminy Fabianki rozpoczęła się o godz. 1601 i trwała do godz. 1713. Uczestniczyli w niej 
radni według załączonej listy obecności, sołtysi, Wójt Gminy - Zbigniew Słomski, Radna Powiatowa Barbara 
Wałęza, Radny Powiatowy Jan Krzyżanowski, Radny Powiatowy Tomasz Jezierski, Kierownik GOPS Maria 
Skotnicka, Kierownik GOSIR Marta Prylińska, Kierownik RFZ Waldemar Marciniak ,Radca Prawny Lech 
Wiśniewski  oraz zaproszeni  goście: Prezes Zarządu Gminnego Związku OSP RP  Pan Andrzej Zieliński, 
Komendant Gminny OSP w Gminie Fabianki Pan Dariusz Witkowski. 
 
Ad.1 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- dokonał oficjalnego otwarcia XXXII sesji Rady Gminy Fabianki i po 

zapoznaniu się z listą obecności stwierdził, że obrady są prawomocne z uwagi na wymagane kwo-
rum. Obecnych 14 radnych. Brak Radnego Przybyszewskiego Mariana . Następnie powitał wszyst-
kich Radnych, Radnych Powiatowych, Pana Wójta, pracowników Urzędu Gminy, sołtysów oraz za-
proszonych gości. 

 
Ad.2 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zaproponował dodanie do porządku sesji uchwały w sprawie „udzie-

lenia pomocy dla Powiatu Włocławskiego przy wykonaniu utwardzenia ciągów pieszych przy dro-
gach powiatowych”  

 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0„wstrzymujących się” przyjęła 
porządek obrad XXXII sesji Rady Gminy w następującym brzmieniu: 
 
1. Otwarcie XXXII sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie porządku sesji.      
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Analiza działalności jednostek ochotniczych straży pożarnych na terenie Gminy Fabianki w 2017 r. 
5. Ocena zasobów pomocy społecznej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Fabiankach. 
6. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w  
 w Fabiankach w roku 2017. 
7. Wnioski poszczególnych komisji Rady Gminy i Klubu „Jedność”. 
8. Rozpatrzenie projektów uchwał: 
1)  w sprawie uchwalenia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym  zasobem Gminy  
 Fabianki na lata 2018-2023, 
2) w sprawie określenia zasad i trybu postępowania przy udzielaniu  dotacji celowej z budżetu Gminy  
 Fabianki na dofinansowanie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków w 2018r,  
3)  w sprawie obwodów głosowania  
4) w sprawie zmiany  uchwały Nr XXIX/255/2017 Rady Gminy Fabianki z dnia 19 grudnia  2017r.  w 
 sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu gminy  Fabianki na 
 lata 2017-2032” 
5) w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Innowacyjna edukacja w Gminie  Fabianki – II  edy-
 cja" 
6)  w sprawie w sprawie udzielenia pomocy dla Powiatu Włocławskiego przy wykonaniu utwardzenia ciągów 
 pieszych przy drogach powiatowych. 
9. Interpelacje i zapytania radnych 
10. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje.  
11.Wolne wnioski, zapytania i informacje 
12. Zakończenie sesji.  
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Ad.3 
a) Przewodniczący RG Adam Rejmak – zapytał czy ktoś z radnych ma pytania do protokołu nr XXXI z sesji 

RG z dnia 29 marca 2018 r. 
 
Brak uwag. Zarządził głosowanie. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” przyjęła 
protokół Nr XXXI/2018 sesji RG Fabianki z dnia 29 marca 2018 roku. 
 
 
Ad. 4 
 
Komendant Gminny OSP Dariusz Witkowski - przedstawił sprawozdanie z działalności jednostek OSP w 

2017 r. (w załączeniu do protokołu). 
 
Prezes Gminny OSP Andrzej Zieliński – przedstawił dalszą część sprawozdania z działalności jednostek 

OSP w 2017 r. (w załączeniu do protokołu). 
 
Prezes Gminny OSP Andrzej Zieliński- Podziękował Panu wójtowi za dobrą współpracę , szybkie oraz po-
zytywne załatwianie spraw oraz zaangażowanie w organizacje uroczystości w Nasiegniewie z okazji 90-lecia 
straży pożarnej.  
 
Wójt Gminy – podziękował za całokształt współpracy oraz sprawne kierowanie jednostkami. Przeprosił, że w 
Nasiegniewie świetlica i garaż nie jest nadal przebudowany. Nadmienił, że z kierownikiem Marciniakiem 
robią wszystko, aby na ten cel pozyskać fundusze. Dodał, że jak wiadomo to straż cieszy się największym 
zaufaniem społecznym i chyli przed nimi wszystkimi czoło, bowiem jak wszyscy wiemy, gdy jest jakieś za-
grożenie, to właśnie do nich pierwszych  zwracamy się o pomoc. Na koniec życzył, aby rekrutacja do OSP 
była jak największa.  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – podziękował w imieniu Swoim oraz radnych za zapewnienie bezpie-
czeństwa.  
 
Ad.5 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – poprosił Panią Kierownik GOPS o przedstawienie „oceny zasobów 

pomocy społecznej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Fabiankach”  
 
Kierownik GOPS Maria Skotnicka – przedstawiła sprawozdanie „oceny zasobów pomocy społecznej 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Fabiankach” (w załączeniu do protokołu). 
 
Brak pytań 
 
Ad.6 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – poprosił Panią Kierownik GOSIR o przedstawienie sprawozdania z 
działalności Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Fabiankach w roku 2017. 
 
Kierownik GOSIR Marta Prylińska – przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji w Fabiankach w roku 2017. (w załączeniu do protokołu). 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- zapytał, czy są jakieś pytania do sprawozdania ?  
 
Radna Ewa Szczepańska-  zapytała, czym się Pani Kierownik zajmuje przez cały okres sprawozdawczy. 
 
Kierownik GOSIR Marta Prylińska -  odpowiedziała ,że jako kierownik zajmuje się sprawami związanymi 
z administrowaniem jednostką samorządu terytorialnego, nadzorowaniem pracowników którzy są zatrudniani 
przez jednostkę.  
 
Radna Ewa Szczepańska- zapytała czy wobec tego Pani jest jedynym pracownikiem GOSIR? 
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Kierownik GOSIR Marta Prylińska -  odpowiedziała że nie, ponieważ na umowę zlecenie są zatrudniani 
również inni pracownicy.  
 
Wójt Gminy -  dodał, że kierownik GOSIR ma dziś utrudnioną pracę ponieważ największy obiekt nie funk-
cjonuje, ale jest w przebudowie i nikt nie wspomni, że Pani kierownik jest tam codziennie .Koordynuje pracę 
orlików oraz wszystkich organizowanych imprez Gminnych. Odkąd mamy kierownika GOSIR-u, nie ma pro-
blemu dzisiaj żaden klub. Nadmienił ,że odkąd jest to stanowisko pewne problemy zostały zakończone.  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- dopowiedział ,że Pani kierownik musi być mniej skromna i mówić o 
tym co robi.  
 
Radny Jetter Piotr – nadmienił  ,że odkąd  Pani Marta jest kierownikiem, współpraca między klubami, szko-
łami jest dużo lepsza w każdym względzie.  
 
Radny Jetter Piotr: zapytał ,jak wygląda stan budowy stadionu? 
 
Kierownik GOSIR Marta Prylińska- odpowiedziała ,że w tej chwili są kładzione krawężniki i obrzeża. Jeśli 
chodzi o płytę większość prac jest zrobiona i kolejnym etapem będzie rozłożenie siatki i trawy.  
 
Wójt Gminy -  dodał, że z wykonawcą zawarli dżentelmeńską umowę i jeśli pogoda pozwoli i nic się nie 
wydarzy to na koniec czerwca początek lipca stadion zostanie skończony.  
 
Komendant Gminny OSP Dariusz Witkowski -  dopowiedział, że Pani Marta od strony logistycznej jest 
niezastąpiona i wszystko  zostaje pięknie zorganizowane i dopięte na ostatni guzik.  
 
Brak pytań 
 
Ad.7 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – poprosił o przedstawienie wniosków poszczególnych komisji. 
 
Radny Cackowski Adam – odczytał wnioski ze wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gminy, Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa Publicznego zorganizowanej wraz z Komisjią Rewizyjną  
  wypracowane na posiedzeniu w dniu 23 kwietnia 2018 roku (w załączeniu do protokołu). 
 
Radny Górecki Krzysztof – odczytał wnioski ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Spraw Społecznych  oraz Komisji budżetu i finansów  wypracowane na posiedzeniu w dniu 
24 kwietnia 2018 roku (w załączeniu do protokołu) 

 
Radny Błaszczyk Włodzimierz – odczytał wnioski z posiedzenia Klubu Radnych „Jedność” wypracowane w 

dniu 24.04.2018 r. Nadmienił, że posiedzenie odbyło się w pełnym składzie statutowym. Radni za-
poznali się i dokonali analizy materiałów przygotowanych na XXXII  sesję Rady Gminy Fabianki. 

 Zapoznali się ze sprawozdaniami za rok 2017 z działalności OSP, GOPS oraz GOSIR. 
 Szczegółowo omówili projekty uchwał i otrzymali wyczerpujące wyjaśnienia i odpowiedzi na zada-

ne pytania. Radni klubu zdecydowali o poparciu zaproponowanych projektów uchwał i będą jedno-
głośnie głosowali na sesji Rady Gminy za ich przyjęciem.  

 W sprawach bieżących omówili sprawy związane z technicznym stanem dróg w Gminie Fabianki 
oraz lokalizacją masztów telefonii komórkowej.  

 
Ad.8 
 
pkt 1 ) 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- zapytał czy są jakieś pytania do uchwały. 
Brak pytań 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- Zarządził głosowanie nad uchwałą . 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” podję-
ła uchwałę Nr XXXII/287/2018 z dnia 25 kwietnia 2018 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniego pro-
gramu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Fabianki na lata 2018 – 2023 . 
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pkt 2 ) 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- zapytał czy są jakieś pytania do uchwały. 
Brak pytań 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- Zarządził głosowanie nad uchwałą . 
 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” podję-
ła uchwałę Nr XXXII/288/2018 z dnia 25 kwietnia 2018 roku w sprawie określenia zasad i trybu postę-
powania przy udzielaniu dotacji celowej z budżetu Gminy Fabianki na dofinansowanie budowy przy-
domowych oczyszczalni ścieków w 2018r . 
 
pkt 3 ) 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- zapytał czy są jakieś pytania do uchwały. 
Brak pytań 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- Zarządził głosowanie nad uchwałą . 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” podję-
ła uchwałę Nr XXXII/289/2018 z dnia 25 kwietnia 2018 roku w sprawie obwodów głosowania . 
 
pkt 4 ) 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- zapytał czy są jakieś pytania do uchwały. 
Brak pytań 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- Zarządził głosowanie nad uchwałą . 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” podję-
ła uchwałę Nr XXXII/290/2018 z dnia 25 kwietnia 2018 roku w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXIX/255/2017 Rady Gminy Fabianki z dnia 19 grudnia 2017r. w sprawie „Programu usuwania wyro-
bów zawierających azbest z terenu gminy Fabianki na lata 2017- 2032”. 
 
pkt 5 ) 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- zapytał czy są jakieś pytania do uchwały. 
Brak pytań 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- Zarządził głosowanie nad uchwałą . 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” podję-
ła uchwałę Nr XXXII/291/2018 z dnia 25 kwietnia 2018 roku w sprawie przystąpienia do realizacji pro-
jektu pn. „Innowacyjna edukacja w Gminie Fabianki – II edycja”. 
 
pkt 6 ) 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- zapytał czy są jakieś pytania do uchwały. 
Brak pytań 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- Zarządził głosowanie nad uchwałą . 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymujących się”, 0 „przeciwnych” podję-
ła uchwałę Nr XXXII/292/2018 z dnia 25 kwietnia 2018 roku w sprawie udzielania pomocy dla Powiatu 
Włocławskiego przy wykonaniu utwardzenia ciągów pieszych przy drogach powiatowych. 
 
 
Ad. 9 
Brak. 
 
Ad. 10 
Brak. 
 
Ad. 11 
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Radna Ewa Szczepańśka– zapytała, czy będzie budka na plaży? 
 
Wójt Gminy – odpowiedział, że tak.  
 
Prezes Zarządu Gminnego Związku OSP RP Andrzej Zieliński – poinformował, że został uszkodzony 
odcinek chodnika w Szpetalu Górnym. 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak -  odpowiedział , że tę kwestię przedstawił na komisji przewodniczący 
klubu i jest ona w trakcie załatwiania.  
 
Radna Ewa  Szczepańśka – poinformowała, że na Chełmicy kostka chodnika jest uszkodzona i niektóre 
kostki stoją na sztorc, co może doprowadzić do wypadku rowerzystów bądź pieszych. 
 
Radny Jetter Piotr  - dodał, że podobna sytuacja występuje również w Nasiegniewie. 
 
Wójt Gminy- poinformował, że po weekendzie będzie przegląd i zgłosi, aby Zakład Gospodarki Komunalnej 
poprawił ich stan.  
 
Wójt Gminy- nadmienił, że było spotkanie odnośnie dróg i przetarg zostanie unieważniony ze względu na to, 
iż jest 100% droższy  niż kosztorys.  
 
Ad. 15 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zakończył XXXII sesję Rady Gminy Fabianki. 
 
 
Protokołował: 
Adrian Zakrzewski  


